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Θέμα: Ανάγκη επανοριοθέτησης του οικισμού Αγίου Νικολάου του Δήμου 

Ζαχάρως - Φιγαλείας 

Σας καταθέτω το από 14-09-2022 απόκομμα της εφημερίδας «Πρωινής», σχετικά με 

την ανάγκη επικαιροποίησης της οριοθέτησης του παλαιού αιγιαλού στον 

παραλιακό οικισμό του Αγίου Νικολάου του Δήμου Ζαχάρως – Φιγαλείας. 
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Μ
ια ανάγκη που δεν είχε αντιμε-
τωπιστεί από τις εργασίες ανά-
πλασης της πόλης της Ολυμπίας

που είχαν υλοποιηθεί εν όψει των Ολυμ-
πιακών Αγώνων ΑΘΗΝΑ 2004 θεραπεύ-
τηκε πρόσφατα με ένα τεχνικό έργο το
οποίο έφερε εις πέρας η Εφορεία Αρχαι-
οτήτων Ηλείας.

Πιο συγκεκριμένα, τον Απρίλιο του 2022
πραγματοποιήθηκαν εργασίες αποκατά-
στασης – επέκτασης της βαθμιδωτής πρό-
σβασης από τον χώρο στάθμευσης
οχημάτων πλησίον της εισόδου του αρ-
χαιολογικού χώρου της Ολυμπίας προς
τα κτήρια διοίκησης και το συνεδριακό
κέντρο της Εφορείας Αρχαιοτήτων
Ηλείας (τα επονομαζόμενα ΣΠΑΠ Ι και

ΣΠΑΠ ΙΙ).
Το έργο αυτό οδήγησε στον εξω-

ραϊσμό και την αναβάθμιση
ενός τμήματος της πόλης

που περιλαμβάνει σημαν-
τικούς χώρους πολιτι-

σμού και λειτουργίες
εξυπηρέτησης κοι-
νού, και ήδη η απο-
κ α τ α σ τ η μ έ ν η
πρόσβαση χρησιμο-
ποιείται όχι μόνο
από εργαζόμενους
στην Εφορεία αλλά
και από ικανό

αριθμό επισκεπτών

που θέλουν  να κάνουν χρήση  εναλλα-
κτικής διαδρομής προς και από το Μου-
σείο της Ιστορίας των Ολυμπιακών

Αγώνων της Αρχαιότητας και το Μουσείο
της Ιστορίας των Ανασκαφών της Ολυμ-
πίας.

Εφορεία Αρχαιοτήτων Ηλείας 

Αποκατάσταση - επέκταση της πρόσβασης
στα κτήρια ΣΠΑΠ στην Ολυμπία

Του Παναγιώτη Φωτεινόπουλου 

Λύση στην ύδρευση της ΔΕ Σκιλ-
λούντος επιδιώκει να δώσει ο
δήμος Ανδρίτσαινας-Κρεστένων,
καθώς θα υποβάλει πρόταση για
την ανάπτυξη «έξυπνου» δικτύου
ύδρευσης, η οποία προβλέπει την
εγκατάσταση νέων σύγχρονων συ-
στημάτων ποσοτικής και ποιοτικής
διαχείρισης και ελέγχου των υδάτι-
νων πόρων, με υδρομετρητές και
ειδικά λογισμικά. 
Στόχος του Δήμου είναι η συγκέν-
τρωση των πληροφοριών μέσω συ-
στήματος επικοινωνίας, από όλα τα
μετρούμενα σημεία του δικτύου
Ύδρευσης και τις νέες εγκαταστά-
σεις Ύδρευσης σε Κέντρο Ελέγχου
και η συνολική επεξεργασία τους,
όπως ανέφερε στη συνεδρίαση της

Οικονομικής Επιτροπής η Προϊστα-
μένη της Διεύθυνσης Τεχνικών
Υπηρεσιών, Γεωργία Σοφιανού.
Αυτό θα οδηγήσει, μέσω κατάλλη-
λου λογισμικού στην άμεση σφαι-
ρική παρουσίαση των αποθεμάτων,
της κατανάλωσης, του ισοζυγίου
νερού, την παρακολούθηση της
ποιότητας νερού και στην δραστική
μείωση του λειτουργικού κόστους.
Ακολούθως και μέσα από την απο-
κτηθείσα εμπειρία στην κατά-
στρωση καθημερινού πλάνου, οι
μηχανικοί θα επιτύχουν τη βέλτιστη
λειτουργία του υδροδοτικού συστή-
ματος που ελέγχει η Τεχνική Υπηρε-
σία του Δήμου Ανδρίτσαινας
Κρεστένων. 
Μετά το πέρα της προμήθειας θα
ενισχυθούν οι υφιστάμενες υποδο-
μές (εξασφάλιση επάρκειας πόσι-
μου νερού, μείωση κατανάλωσης

νερού κλπ.) και θα ωφελήσει με-
γάλο αριθμό καταναλωτών. 
Στο Δήμο Ανδρίτσαινας - Κρεστέ-
νων σήμερα λειτουργεί ένα σύ-
στημα ελέγχου του δικτύου
ύδρευσης που βασίζεται σε απλά
συστήματα ηλεκτρομηχανολογικού
αυτοματισμού το οποίο με την πα-

ρούσα προμήθεια θα συμπληρωθεί
μερικώς. Η Προμήθεια περιλαμβά-
νει την τηλεπαρακολούθηση ποσο-
τικών στοιχείων κατανάλωσης του
εσωτερικού δικτύου ύδρευσης των
οικισμών του Δήμου Ανδρίτσαινας
Κρεστένων με την εγκατάσταση
6.948 υδρομετρητών στη Δ.Ε. Σκιλ-

λούντος (από τα συνολικά 10.380
έξυπνων υδρομετρητών οικιακής
κατανάλωσης που διαθέτει ο
Δήμος) με ενσωματωμένο ασύρ-
ματο μεταδότη σήματος, σύστημα
ασύρματου δικτύου αποτελούμενο
από μονάδες επικοινωνίας (gate-
ways), κεραίες, ιστούς, κλπ. για την
ασύρματη μεταφορά των δεδομέ-
νων των υδρομετρητών στον Κεν-
τρικό Σταθμό Ελέγχου, ειδικό
λογισμικό διαχείρισης επικοινωνίας
(network server), ειδικό λογισμικό
επεξεργασίας και εξαγωγής δεδο-
μένων (application server) και με-
ταφοράς δεδομενών του
λογισμικού χρέωσης. 
Ο προϋπολογισμός της μελέτης
ανέρχεται στο ποσό των 3,24 εκατ.
ευρώ και η πρόταση θα υποβληθεί
σε σχετικό πρόγραμμα του υπουρ-
γείου Περιβάλλοντος.

Μελέτη με νέους υδρομετρητές θα υποβάλει για χρηματοδότηση η δημοτική αρχή 

Πρόταση για «έξυπνο» δίκτυο ύδρευσης στην Κρέστενα

Του Παναγιώτη Φωτεινόπουλου 

Την αναθεώρηση της οριοθέτησης του πα-
λαιού αιγιαλού στον παραλιακό οικισμό του
Αγίου Νικολάου επιδιώκει ο δήμος Ζαχά-
ρως, προκειμένου να λυθεί το πρόβλημα με
εκτάσεις που παραμένουν υπό αμφισβητού-
μενο ιδιοκτησιακό καθεστώς. 
Όπως ανέφερε στην Πρωινή ο δήμαρχος
Ζαχάρως, Κώστας Αλεξανδρόπουλος, έχουν
ήδη εκπονηθεί τέσσερις μελέτες από το
ΙΓΜΕ και από πανεπιστημιακούς, οι οποίες
αποτυπώνουν ευρήματα που επιβάλλουν
την επανεξέταση των ορίων, καθώς η
ισχύουσα οριοθέτηση αξιολογείται ως λαν-

θασμένη και βα-
σισμένη σε στοι-
χεία που δεν
ευσταθούν.
« Θ ε ω ρ ο ύ μ ε
απαραίτηση και
επιβεβλημένη
την επανεξέταση
της λανθασμέ-
νης οριοθέτησης
του παλαιού αι-
γιαλού στην πα-
ραλιακή περιοχή Αγίου Νικολάου της Τ.Κ.
Ζαχάρως του Δήμου Ζαχάρως, υπόθεση
στην οποία τίθενται σοβαρά νομικά ζητή-
ματα, των οποίων η αντιμετώπισή τους χρή-

ζει ιδιαίτερης προσοχής. 
Για την αντιμετώπιση της υπόθεσης σχετικά
με την επανεξέταση της λανθασμένης οριο-
θέτησης, η οικονομική επιτροπή αποφάσισε
να αναθέσει στον καθηγητή της Νομικής
Σχολής ΑΠΘ,  Γεώργιο Διαμαντόπουλο να
προβεί σε σύνταξη γνωμοδότησης επί του
θέματος, για να καθορίσουμε τις περαιτέρω
ενέργειές μας», τόνισε ο κ. Αλεξανδρόπου-
λος, προσθέτοντας ότι αποκλείονται εκτάσεις
από κάθε προοπτική αξιοποίησης.
«Εμείς έχουμε μελέτες που δείχνουν ότι το
χειμέριο κύμα και ο παλαιός αιγιαλός είναι
πολύ μακρύτερα από το σημείο που ισχύει με
τη σημερινή οριοθέτηση. Υπάρχουν συμβο-
λαιογραφικές πράξεις και άλλα έγγραφα από

τη δεκαετία του ’50, τα οποία αποδεικνύουν
ότι οι συγκεκριμένες εκτάσεις δεν υπήρξαν
ποτέ τμήμα του αιγιαλού. 
Εξαιτίας αυτής της κατάσταση, ταλαιπωρεί-
ται κόσμος που έχει ιδιοκτήσιες υπό αμφι-
σβητούμενο καθεστώς και έχει δεμένα
χέρια», ανέφερε ο δήμαρχος Ζαχάρως, ση-
μειώνοντας ότι η υπόθεση σχετίζεται και με
το Προεδρικό Διάταγμα για τον Κυπαρισ-
σιακό.
«Εμείς επιδιώκουμε τη νομιμότητα και τίποτα
περισσότερο. Θα προσκομίσουμε όλες τις με-
λέτες που υπάρχουν και οι οποίες δείχνουν
πως η σημερινή οριοθέτηση είναι λανθα-
σμένη και πρέπει να επανεξεταστεί», σχο-
λίασε.

Νομικές ενέργειες δρομολογεί η δημοτική αρχή Ζαχάρως 

Στόχος η επανοριοθέτηση του οικισμού Αγίου Νικολάου




